
Referat	Bestyrelsesmøde	d.	30.	Maj	2018	
	

Tilstede	var	hele	bestyrelsen.		Niels,	Jannie,	Jesper,	Bent	og	Poul	
	
Dagsorden	

1. Valg	af	referent	
• Poul	

2. Gennemgang	af	sidste	bestyrelsesmøde	
• Der	har	været	2	vandskader	lejl.	2.15	&	1.11	som	begge	nu	er	udbedret	

(malerarbejde)	
• Der	er	endnu	en	vandskade		hos	lejlighed	2.04	som	endnu	ikke	er	

færdigbehandlet	
	

3. Fælles	arbejdsarkiv	for	bestyrelsen	(	aftaler,	tegninger,	manualer	ol.)	
• Det	undersøges	om	aftaler,	tegninger	og	manualer	kan	læges	DEAS	i	stedet	for	

som	hidtil	på	en	pc	hos	en	i	bestyrelsen.	For	at	sikre	at	alt	er	up	to	date	og		
samtidig	sikre	at	have	back	up	af	disse	filer.	
	

4. Fordeling	af	arbejdsopgaver	i	bestyrelsen	
• De	forskellige	arbejdsopgaver	blev	fordelt	mellem	bestyrelsen	(	kontakt	til	

håndværkere,		forsikringer	hjemmeside	osv.)	
• Det	er	besluttet	at	få	Tom	Bille	(DEAS)	til	at	gennemgå	vedligeholdelses	planen,	

samt	indhente	tilbud	på	maling	af		de	trængende	facader.	
Herefter	beslutter	bestyrelsen,	hvad	der	er	mest	påtrængende	
	

5. Opfølgning	på	generalforsamling	
• 	Morten	Gadegaard	og	firmaet	der	har	leveret	malingen	til	træbelægningen	i	

gården/terrassen	kommer	for	at	vurdere	skaden	d.	20.	Juni.	For	at	få	afklaret	
hvad	der	skal	ske,	for	at	få	det	til	at	se	ordentlig	ud	igen.	
	

6. Mere	hjælp	fra	DEAS	
• I	forbindelse	med	bygningsvedligehold	besluttes	at	uddelegere	mere	af	arbejdet	

til	DEAS		se	evt.	punkt	4.	
	

7. Persondataforordning	
• Bent	og	Jannie	var	til	møde	hos	DEAS	om	den	nye	forordning,	DEAS	har	

udarbejdet	en	gennemgang	af	hvad	der	skal	til	for	at	følge	loven.	Denne	
forordning	er	nu	underskrevet	og	godkendt.	
	

8. Mere	lys	i	Depot	rum	
• Er	ordnet	ved	flytning	af	reol	

	
9. Status	tæthed	

• Uændret	
• Bent	og	Jannie	kontakter	advokat	for	afklaring	af		både	fordele	og	ulemper.	

	
	



10. Evt.	
• Duespyd	fastgøres	ved	lejl	1.07	
• Spot	under	udhæng	rengøres	af	Ørum	
• Flisefuge	mellem	fliserne	og	bygningen	ud	for	Sundbrygge	opfyldes	med	

fugebeton,	Ørum	klarer	dette	
	
	
	
	


